
Protokół Nr VIII/XXXIV/2021 

z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 22 listopada 2021r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Zofia Czerwonka, Maria Sumka, Michał 

Jamrozy, Mieczysław Dunik, Jerzy Opala, Kazimierz Szkółka.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stubnie Pan Daniel Zielenkiewicz, Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Kalnikowie Pan Stanisław Kalawski. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uroczyste wręczenie odznaczeń państwowych pracownikom Urzędu 

Gminy Stubno „Za Długoletnią Służbę” przez Wojewodę Podkarpackiego. 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII sesji. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     7. Podjęcie uchwał: 

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie gminy Stubno, 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie gminy Stubno, 

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Stubno na lata 2021 – 2030,  



-  w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi odbieranymi od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

- w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Stubno  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok,  

-  w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Stubno na lata 2021 – 2027, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

8. Informacja o cenie żyta do podatku rolnego i cenie drewna do podatku 

leśnego na rok  2022. 

      9. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych za 2020 rok. 

      10. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

     11. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     12. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXXIV Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

Ad. 2 

Na początku sesji Pani Wicewojewoda Podkarpacki Jolanta Sawicka wręczyła  

w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej medale „Za Długoletnią 

Służbę” 11 pracownikom Urzędu Gminy w Stubnie. 

Ad. 3 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 



Ad. 4 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXXIV Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących 

bioodpady, stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Radni uwag nie mieli. Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Protokoły z obrad XXXII i XXXIII  sesji został wyłożony przed sesją do wglądu 

radnych i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie zgłosili. 

Protokoły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Odczytała jakie zmiany w dochodach  

i wydatkach  wprowadzamy w budżecie gminy. Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Uchwała była 

przedmiotem dyskusji na Komisjach Budżetu i Rolnictwa. Przejęliśmy tutaj 

maksymalne stawki wynikające z Rozporządzenia Ministra Finansów. Jedynym 

punktem gdzie stawki nie są maksymalne to od powierzchni użytkowej 

pozostałych budynków lub ich części.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pan Wójt. Proponujemy 

maksymalne stawki podane w Rozporządzeniu Ministra Finansów skutkujące 

zwyżką w stosunku do roku bieżącego o 3,9%. Przyczepy rolnicze są zwolnione. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi odbieranymi od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki tej opłaty. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Po przeprowadzonym przetargu i analizie ilości 

wywiezionych odpadów z terenu naszej gminy proponujemy stawkę za wywóz 

odpadów zbieranych w sposób selektywny 29,00 zł. miesięcznie od mieszkańca 

oraz 87,00 zł od mieszkańca który odpadów komunalnych nie segreguje. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



- zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady, stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Naszą intencją jest wprowadzenie zachęty ekonomicznej, dzięki 

której bioodpady będą segregowane przez właścicieli nieruchomości we 

własnym zakresie. Proponujemy stawkę zmniejszającą o 3,00 zł. Ponosimy duże 

koszty w związku z odbiorem takich odpadów. Dlatego podjęcie uchwały 

wydaje się zasadne. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Stubno  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 rok. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Uchwała podejmowana przez radę Gminy corocznie. Określa 

cele i zasady współpracy, priorytetowe zadania oraz sposoby finansowania. 

Wysokość środków planowanych na realizację zadań w 2022 roku wynosi 

77000zł. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Stubno na lata 2021 – 2027. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Stubno określa zasady oraz cele prowadzonej przez gminę polityki 

mieszkaniowej. Obejmuje: analizę potrzeb i plan remontów posiadanych lokali, 



plan sprzedaży, zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszów, 

źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej, wysokość kosztów z podziałem 

na koszty bieżące eksploatacji, koszty remontów oraz modernizacji lokali  

i budynków a także koszty inwestycyjne,  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Dzierżawa stanowi mienie 

wiejskie sołectwa Hruszowice. Zebranie wiejskie pozytywnie zaopiniowało 

wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie przeciw. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Dzierżawa stanowi mienie 

wiejskie sołectwa Gaje. Zebranie wiejskie pozytywnie zaopiniowało wniosek  

o przedłużenie umowy dzierżawy. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 



dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działka znajduje się we 

wieczystym użytkowaniu Gminy Stubno. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Informacja o cenie żyta do podatku rolnego i cenie drewna do podatku 

leśnego na rok  2021. Po podjętych decyzjach na Komisji Rolnictwa o tym, że 

nie obniżamy ceny żyta ogłoszonej przez GUS nie podejmujemy uchwały  

w sprawie podatku rolnego i podatku leśnego. 

 

Ad. 9 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych za 2020 rok. 

Oświadczenia majątkowe pracowników Urzędu Gminy oraz radnych zostały 

złożone w ustawowych terminach. Instytucje dokonujące analizy oświadczeń 

majątkowych stwierdziły nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach przez 

pracowników urzędu. Oświadczenia w tej sprawie zostały wysłane do instytucji 

kontrolujących. W oświadczeniach majątkowych Wójta, Przewodniczącego 

Rady oraz dwóch radnych były drobne nieprawidłowości. Oświadczenia w tej 

sprawie zostały wysłane do instytucji kontrolujących.   

 

Ad. 10 Informacja o realizacji zadań oświatowych. Informacja ta została złożona 

w Biurze Rady. Każdy radny i osoby zainteresowane mogą się z tą informacją 

zapoznać.  

 

Ad. 11 Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Pan radny Józef Pietruszka poinformował, że na stronie Urzędu Gminy ukazał 

się komunikat Dyrektora Zarządu Dróg i Gospodarki Wodnej w sprawie 

udzielenia zgody na odprowadzanie wody z autostrady A4. Czy gmina składała 



wnioski w tej sprawie. Pan Wójt nie zapoznał się z tą sprawą i pracownicy 

gminy też nie. Zajmiemy się sprawą. 

Pan radny Jarosław Zapłaciński zapytał o zasady dzierżaw gruntów mienia 

wiejskiego w poszczególnych sołectwach. Czy nie należałoby to robić w formie 

przetargu. Pan Wójt również stoi na stanowisku, że należałoby tą sprawę 

załatwiać w formie przetargu. Ale przypomniał jak to się odbywa w naszej 

gminie. Jeżeli zebranie wiejskie wyraża zgodę na przedłużenie umów dzierżawy 

dotychczasowym dzierżawcom to rada gminy przychyla się do tego wniosku. 

Nic nie stoi na przeszkodzie aby rada gminy zmieniła zasady dzierżawy.     

Pan radny Edward Balandyk zapytał kiedy będzie wykonana nakładka na drodze 

powiatowej od mostu na rzece Wisznia w stronę Kalnikowa. Pan Wójt 

odpowiedział, że z informacji posiadanych od Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Przemyślu na dzień dzisiejszy nie wiemy. Doszło do takiej 

sytuacji, że firmy są gotowe zapłacić kary niż wywiązywać się z umów 

zawartych w lipcu czy sierpniu tego roku. Bardzo byśmy chcieli aby zrobić to 

jak najszybciej. 

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1150. 

 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                      Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 

 

 


